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J E GY Z ŐKÖN Y V  
 

Készült: Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testületének 2024. május 30-ai, 

munkaterv szerinti üléséről 

 

Az ülés helye: Oroszlányi Közös Önkormányzati Hivatal I. emeleti tanácsterem 

 

Jelen vannak: Lazók Zoltán polgármester, Rajnai Gábor alpolgármester/települési képviselő, 

Babai János, Baráth Domonkos Dezső, Gyuga Mihály József, Kontschán 

Flórián Jenő, Molnár István, Papp Péter Attila, Sólyom Jöran, Székely Antal 

és Szanyi Gábor települési képviselők, Dr. File Beáta jegyző  

 

Távol van: Vargáné Vojnár Katalin települési képviselő 

 

Meghívottak: a hivatal munkatársai, további meghívottak és megjelentek a mellékelt 

jelenléti ív szerint 

 

Lazók Zoltán polgármester köszöntötte képviselőtársait, az ülésre meghívottakat, az érdeklődőket, a 

televízió és az internet nézőit. 

 

A képviselő-testület munkaülését 16 óra 1 perckor megnyitotta.  

 

Megállapította, hogy a képviselő-testület határozatképes, mert a 12 fő települési képviselőből 11 fő 

jelen volt.  

 

Jelezte, a megküldött meghívóban 16 napirendi pont szerepel.  

 

A tárgyalandó napirendi pontokkal és a tárgyalás sorrendjével kapcsolatosan kérdés, hozzászólás és 

módosító javaslat nem volt, így kérte, szavazzanak a napirendi pontok tartalmának és azok tárgyalási 

sorrendjének elfogadásáról. 

 

A képviselő-testület a napirendet nyílt szavazással, 11 fő települési képviselő részvételével, 11 igen 

szavazattal elfogadta, és meghozta a következő határozatot:  

 

Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testületének 

78/2024. (V. 30.) határozata 

a napirendről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testülete 2024. május 30-ai, munkaterv szerinti ülésén az 

alábbi napirendi pontokat tárgyalja: 

1. Tájékoztató a két ülés közötti fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt 

határidejű határozatok végrehajtásáról 

2. Beszámoló Oroszlány Város Önkormányzata 2023. évi költségvetésének végrehajtásáról 

3. A 2024. évi költségvetés – 2/2024. (II. 19.) önkormányzati rendelet - módosítása 

4. A közterületek tisztán tartásáról, valamint a hulladékgazdálkodási közszolgáltatási díj 

átvállalásának feltételeiről szóló rendelet 

5. A közvilágítás üzemeltetésével kapcsolatos szabályokról szóló 17/2022. (XI.17.) önkormányzati 

rendelet hatályon kívül helyezése 

6. Az Oroszlányi Rendőrkapitányság beszámolója a település közbiztonságának helyzetéről, a 

közbiztonság érdekében tett intézkedésekről és az azzal kapcsolatos feladatokról 

7. Beszámoló az Oroszlányi Környezetgazdálkodási Nonprofit Zrt. 2023. évi tevékenységéről 

8. Tájékoztató az Oroszlányi Ingatlankezelő és Hasznosító Zrt. és a Létesítményeket Üzemeltető 

Nonprofit Kft. 2023. évi tevékenységéről 

9. Beszámoló az „Oroszlányi Távfűtésért” Közalapítvány 2023. évi működéséről, tevékenységéről 
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10. Beszámoló a Benedek Iskola Gyermekeiért Közalapítvány 2023. évi működéséről 

11. Az oroszlányi Városi Temető 2023. évi üzemeltetéséről szóló tájékoztató 

12. Önkormányzati ingatlanvagyonnal kapcsolatos döntések 

13. Az Önkormányzati Szociális Szolgálat alapító okiratának módosítása 

14. Az Oroszlányban élő 60 év feletti lakosság körében végzett felmérés tapasztalatai 

15. Felhívás városi kitüntetésekre irányuló javaslattételre 

16. Kérdés, interpelláció 

 

Felelős: Lazók Zoltán polgármester 

 

 

1. NAPIRENDI PONT: Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott 

döntésekről, jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 

 

Előadó: Lazók Zoltán polgármester 

  Előkészítő: Dr. File Beáta jegyző 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, az előterjesztésben és a tegnapi napon kiküldött 

kiegészítésében 14 pontban számolt be a két ülés közötti fontosabb történésekről. A tájékoztató 

elfogadása mellett döntést kért a BUSZ-PLUSZ Kft.-vel fennálló, Oroszlányból a kömlődi Kerényi 

Béla Református Foglalkoztató Házhoz, illetve a kömlődi Hegyháti Alajos Általános Iskola, 

Készségfejlesztő Szakiskola, Diákotthon és Gyermekotthon intézménybe történő eljutást biztosító 

személyszállítási szolgáltatási szerződést érintő díjemeléssel kapcsolatban, továbbá 2.000.000 Ft 

átcsoportosítását kérte pénzeszköz átadások terhére, a felhalmozási kiadások közé az Oroszlányi 

Rendőrkapitányság eszközvásárlása címén. 

 

Papp Péter Attila települési képviselő elmondta, a tájékoztató 14. pontjában szerepel, hogy a 

Pénzügyi Bizottság tárgyalta a strand esetleges újranyitásának a feltételeit, illetve végre kiderült a 

bölcsődei díjak beszedésének összege is, és az intézményvezető tájékoztatást adott arról, hogy ezt mire 

költik. Elkeseredéssel vette tudomásul, hogy a 2013-ban majd 200 M Ft-ért felújított strand bezárása 

óta minden történt ott, csak karbantartás nem. Ugyanis egy ekkora felújítás és néhány év használat 

után számára elfogadhatatlan, hogy közel 80 M Ft-os összeget kellene a strandra rákölteni ahhoz, hogy 

újranyitható legyen. Ez nála a nem odafigyelést és a nem jógazda gondosságával való törődést jelenti. 

A bölcsődei díjakról kiderült, hogy évi 14 M Ft, tehát havi bő 1 M Ft. Van egy előterjesztés, illetve 

egy vizsgálat a város idősödő lakosságáról. Már akkor jelezte, hogy oda kellene picit figyelniük a 

fiatalokra is. Ugyanis a város lakossága rohamosan csökken. Javasolta, hogy a bölcsődei díjat 

sürgősen szüntessék meg, és ha a bölcsődének annyira nincs pénze, akkor valamelyik tartalékalapból 

helyezzék ezt az összeget a dologi kiadások mellé. Tehát ne büntessék a kisgyermekes családokat. Ha 

az idősekre odafigyelnek, illetve vizsgálatokat folytatnak az életkörülményeikről, legalább ennyit 

tegyenek meg, hogy ne büntessék a kisgyerekeseket azzal, hogy bölcsődei díjat szednek. Próbálják 

meg a népességcsökkenést megállítani és próbáljanak a fiataloknak is valami pozitívumot nyújtani. 

Kérte a képviselő-testületet, hogy gondolja végig a bölcsődei díj sürgős megszüntetését, és a 

fennmaradó be nem szedett összeget esetleg dologi kiadásként pótolják a bölcsőde számára a 

költségvetésből. 

 

16 óra 7 perckor Vargáné Vojnár Katalin települési képviselő megérkezett a képviselő-testületi 

ülésre, a jelenlévő települési képviselők száma: 12 fő. 

 

Gyuga Mihály József települési képviselő elmondta, a tegnapi napon a Fekete István Sportcentrum 

területén egy katonai akadálypálya átadása történt meg. A két ülés közti tájékoztatóban nem látott 

erről tájékoztatást. Elmondta, hogy szépen megvalósult a pálya kivitelezése. A szülők, a gyerekek, 

akik használni fogják, örömmel vették ezt a beruházást és mindenki megelégedésére szolgál a 

közeljövőben a sportegység.  

Az átadó ünnepségen komoly vendégek is voltak: Czunyiné dr. Bertalan Judit, országgyűlési 

képviselő, dr. Simicskó István államtitkár, Popovics György, a Komárom-Esztergom Vármegyei 

Közgyűlés elnöke, Rajnai Gábor alpolgármester, Pápai János, a Good Sports Alapítvány elnöke, 

Ivanek Róbert, a Ninja sportberendezések gyártója, Erős Ferenc, az OSZE elnöke, Németh Gábor, az 

OIH Zrt. vezérigazgató és a képviselő-testület tagjai. A beruházási összegek a következők: a Good 
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Sports Alapítvány 9,6 M Ft-ot adott eszközök gyártására és telepítésére, az OSZE 600 E Ft-ot kerítés 

telepítésére, az OIH Zrt. 500 E Ft-ot tereprendezésre, Vargáné Vojnár Katalin, Molnár István és 

Gyuga Mihály József települési képviselők összesen 960 E Ft-ot a képviselői keretükből a kerítés 

anyagának megfinanszírozására. Jelentős volt még a szülői társadalmi munka. A beruházás teljes 

összege 11.660 E Ft. Megköszönte mindenkinek a támogatást.  

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, az események sokasága a gyors reagálást nem teszi lehetővé. A 

jövő havi két ülés közti tájékoztatóba biztosan bekerül ez az esemény is.  

 

Papp Péter Attila települési képviselő elmondta, Gyuga Mihály József képviselőtársa felsorolta, 

tegnap milyen sokan voltak ezen az átadón, illetve hányan segítették mind munkában, mind 

gyakorlatban, mind pénzügyileg ezt a több mint 10 M Ft-os beruházást. Az OIH Zrt. a honlapján 

bevállalta a rendezvényt, illetve a megvalósítást, hiszen olvashatták, hogy az átadást megnyitotta 

Németh Gábor vezérigazgató úr. Örül, hogy fel lett sorolva, hogy hányan voltak rajta kívül ott. Nem 

tudja, ki szerkeszti a vállalat honlapját. 

Rendőrkapitány úrhoz fordult egy kéréssel. A rendőrségnek nyújtandó támogatás kapcsán kérte – 

ugyanis az ilyen jellegű és megemelt támogatás pontosan 10 évvel ezelőtt kezdődött el az 

önkormányzat részéről, a 60 éves városi születésnap rendezvénnyel kapcsolatban –, hogy amikor 

ezeket az összegeket felhasználja, akkor ahogy 10 évvel ezelőtt is, a nagy tömegeket megmozgató 

születésnapi rendezvényeknél legyen látható rendőri jelenlét.  

 

További hozzászólás és módosító javaslat nem volt, így Lazók Zoltán polgármester kérte, 

szavazzanak az előterjesztés kiegészítése szerinti határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A képviselő-testület nyílt szavazással 12 fő települési képviselő részvételével, 12 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testületének 

79/2024. (V. 30.) határozata 

a két ülés között történt fontosabb eseményekről szóló tájékoztatóról, a hozott döntésekről, a 

lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának képviselő-testülete: 

1. A BUSZ-PLUSZ Kft-vel fennálló, Oroszlányból a kömlődi Kerényi Béla Református 

Foglalkoztató Házhoz, illetve a kömlődi Hegyháti Alajos Általános Iskola, Készségfejlesztő 

Szakiskola, Diákotthon és Gyermekotthon intézménybe történő eljutást biztosító 

személyszállítási szolgáltatási szerződést érintő díjemeléssel összefüggésben a következő 

döntést hozza:  

a) A személyszállítási szolgáltatási szerződésben szereplő díj 2024. június 1. napjától történő 

változását tudomásul veszi. A díjemelkedés mértéke: nettó 41.400 Ft-os napidíjról nettó 

60.000.-Ft-os napidíjra történő emelkedés. A díjváltozást érintően felhatalmazza a jegyzőt a 

szerződésmódosítás aláírására.  

b) A ellátási formához kapcsolódóan az utaztatás biztosítása érdekében a 2025. évi 

személyszállítási szolgáltatási feltételek, igények felmérése mellett gondoskodik a 

kiválasztási eljárás lefolytatásáról, különös tekintettel a közbeszerzési értékhatár elérésének 

veszélye miatti előzetes piackutatásra és megalapozó ajánlatok bekérésére. 

2. a) Egyetért a 2.000.000 Ft átcsoportosításával a pénzeszköz átadások terhére, a felhalmozási 

kiadások közé az Oroszlányi Rendőrkapitányság eszközvásárlása címén. 

2. b) Felkéri a polgármestert, hogy az önkormányzat 2024. évi költségvetésének soron következő 

módosításakor gondoskodjon az 1. pont szerinti módosítás költségvetésben történő átvezetéséről 

és a költségvetési rendelet módosításának képviselő-testület elé terjesztéséről. 

3. Elfogadja a két ülés között történt fontosabb eseményekről szóló tájékoztatót és a jelentést a 

lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról. 

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: 2024. május 31. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért:  Dr. File Beáta jegyző 
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2. NAPIRENDI PONT:  Beszámoló Oroszlány Város Önkormányzata 2023. évi költségvetésének 

végrehajtásáról 

 

Előadó: Lazók Zoltán polgármester 

 Előkészítő: Bársony Éva osztályvezető 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, a 2023. évi költségvetés bevételi és kiadási főösszegét 

10.433.991 E Ft-ban határozta meg a képviselő-testület, mely az év során összesen öt alkalommal 

került módosításra. A módosítások eredményeként a város 2023. évi költségvetésének főösszege 

19.415.405 E Ft-ra emelkedett, mely 19.214.366 E Ft bevételi és 17.911.770 E Ft kiadási főösszeggel 

teljesült.  

Az elmúlt évek egymást érő válságai következtében romló gazdasági környezet negatív hatásai még a 

2023. évben is éreztették hatásukat. Mindezekkel a negatív gazdasági hatásokkal számolni kellett a 

2023. évi költségvetés tervezésekor, ezért a költségvetés összeállításakor a város zökkenőmentes 

működtetésének biztosítása volt az elsődleges cél, a beruházási és fejlesztési célok megvalósítására 

korlátozott mértékű saját forrást tudtak biztosítani.  

Áttekintve a 2023. évi beszámoló számszaki adatait megállapítható, hogy az elmúlt évek sorozatos 

nehézségei ellenére a 2023-as költségvetési év a várakozásaiknál kedvezőbben alakult. Az iparűzési 

adóbevétel emelkedése, a lakossági hozzájárulások és az energia árak - 2022. év végi szinthez képest 

történő – jelentős csökkenése elindított egy pozitív folyamatot. Év közben több előirányzaton is 

többletforrást tudtak biztosítani, és elkezdhettek gondolkodni a korábbi években kényszerűségből 

lemondott feladatok újbóli finanszírozásának lehetőségéről.  

Pénzügyi keretük visszarendeződése lehetőséget biztosított például a városi uszoda újranyitásának 

előkészítésére, beruházási és fejlesztési céljaik bővítésére, továbbá a dolgozói elégedettség növelése 

érdekében egyszeri Cafetéria többletjuttatás kifizetésére.   

Valamennyi intézmény működtetése zavartalanul, biztonságosan folyt, emellett eszközbeszerzésre és 

ingatlan felújításra is sikerült az eredeti költségvetésben tervezettnél magasabb összegű forrást 

biztosítani. 

Pályázati szempontból kiemelkedő évet zártak, hiszen az európai uniós forrásból finanszírozott 2014-

2020 programozási időszakban elnyert projektek a 2023. évben sikeresen befejeződtek. Elkészült az 

Önkormányzati Szociális Szolgálat Bölcsőde telephelyének bővítése, melynek következtében a 

bölcsődei férőhelyek száma 156 főről 192 főre emelkedett. Lezárult a LÜN Kft.-vel közös 

konzorciumban megvalósított Bányászati Múzeum fejlesztés projekt, és az Önkormányzati Szociális 

Szolgálattal közös konzorciumban megvalósított KAPU projekt.  A lakhatási feltételek javítása projekt 

keretében az elmúlt években a város számos pontja megújulhatott, hiszen a pályázat keretében valósult 

meg a Szeptember 6. utcai játszótér és a Móricz Zsigmond utca 4. szám alatti ingatlan fejlesztése, a 

Petőfi Sándor utca 7. fsz. 4. szám alatti ingatlan bérlakássá alakítása, továbbá a Petőfi udvar 4-5 szám 

alatti bérlakástömb és a Fürst Sándor és Irinyi János utcák fejlesztése. A helyi identitás projekt 

keretében a város intézményeivel és civil szervezeteivel közösen megvalósított rendezvények évek óta 

színesítik a város programjait.  

Az Interreg V-A Szlovákia-Magyarország Együttműködési Program keretében sikeresen lezárultak 

projektjeik, illetve a Cultplay projekt megvalósítása is befejeződött. Ez utóbbi projekt keretében az 

eredetileg tervezett tematikus játszópark mellett egy kerékpáros rendezvénytér is kialakításra került a 

Haraszt-hegyen található régi kosárlabdapálya területén. 

A város további fejlődését szem előtt tartva kiemelt prioritással kezelték az újabb pályázati 

lehetőségeket. A 2021-2027 programozási időszakra meghirdetett TOP_PLUSZ operatív program 

keretében benyújtott négy pályázatuk pozitív elbírálásban részesült, a támogatói okiratok megkötésére 

a beszámolási időszakban sor került. A sikeres pályázati munka eredményeként a város fejlesztésére 

több mint 2 milliárd Ft összegű vissza nem térítendő támogatás érkezik az elkövetkező költségvetési 

években. 

A Kormány által engedélyezett fejlesztési célú hitelkeret terhére a beszámolási időszakban 

megvalósult a városi közvilágítás korszerűsítés II. és III. üteme, a Meseliget Óvoda, az Oroszlány 

Önkormányzati Tűzoltó-parancsnokság és az Oroszlány Idősek Gondozóháza épületének külső 

energetikai fejlesztése, továbbá megkezdődött a Polgármesteri Hivatal épületének energetikai 

fejújítása is.  

Az önkormányzat 2023. évi gazdálkodását bemutatva látható, hogy fegyelmezett, felelősségteljes 

gazdálkodás valósult meg, melynek eredményeként a költségvetés bevételi és kiadási oldala egyaránt 

megfelelő szinten teljesült.  
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Pénzügyi, likviditási helyzetük az év során kiegyensúlyozott volt: a feladatok elvégzéséhez szükséges 

pénzügyi forrást stabilan biztosítani tudták, fizetési és törlesztési kötelezettségeiknek határidőben, 

likvid hitel felvétele nélkül eleget tudtak tenni. Ezen túlmenően a szakszerű pénzügyi gazdálkodás 

eredményeként jelentős mértékű tartalékot is tudtak képezni, melynek rövid lejáratú betétként történő 

elhelyezésével bevételeiket közel 98.000 E Ft összeggel tudták növelni a beszámolási időszakban. 

A beszámolóhoz kapcsolódóan Németh Erika független könyvvizsgáló jelentése a tegnapi napon 

megküldésre került. 

 
Kontschán Flórián Jenő PB elnök/települési képviselő elmondta, az elmúlt évi gazdasági 

eseményekről nagyon részletes összefoglaló készült mind az önkormányzati tagok, mind a bizottság 

részére. A Pénzügyi Bizottság egyhangúan támogatásáról biztosította az előterjesztést, illetve a 

rendelettervezetet. 

 

További hozzászólás és módosító javaslat nem volt, így Lazók Zoltán polgármester felhívta 

képviselőtársai figyelmét arra, hogy az előterjesztés kapcsán két szavazásra fog sor kerülni. Először 

kérte, szavazzanak az előterjesztés szerinti rendelettervezet elfogadásáról. 

 

A képviselő-testület nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő részvételével, 11 igen és 1 nem 

szavazattal a rendelettervezetet elfogadta és megalkotta  

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  

10/2024. (V. 31.) önkormányzati rendeletét 

a 2023. évi költségvetés végrehajtásáról 

 

Lazók Zoltán polgármester kérte, szavazzanak az előterjesztés szerinti határozati javaslat 

elfogadásáról. 

 

A képviselő-testület nyílt szavazással 12 fő települési képviselő részvételével, 11 igen és 1 nem 

szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testületének 

80/2024. (V. 30.) határozata 

Oroszlány Város Önkormányzata 2023. évi költségvetési beszámolójához kapcsolódó döntésről 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának képviselő-testülete elfogadja az előterjesztés 1-8. számú 

mellékleteit. 

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: 2024. május 31. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért:  Dr. File Beáta jegyző 

 
 

3. NAPIRENDI PONT: A 2024. évi költségvetés – 2/2024. (II. 19.) önkormányzati rendelet - 

módosítása 

 

Előadó:  Lazók Zoltán polgármester 

   Előkészítő: Bársony Éva osztályvezető 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, az idei évben első alkalommal kerül sor a 2024. évi 

költségvetési rendelet módosítására.  

A módosítás előkészítéséhez áttekintették az előirányzatok 1-4 havi pénzforgalmi teljesítési adatait, 

melynek alapján javaslatot tesznek a központi támogatások, a működési és a felhalmozási célú 

többletbevételek átvezetésére, továbbá az időközben felmerült feladatokhoz kapcsolódó kiadási 

előirányzatok képzésére, a tervezett előirányzatok módosítására. 

A költségvetési rendeletben átvezetésre kerülnek a pénzügyi kihatással járó képviselő-testületi 

döntések és a polgármester saját hatáskörében meghozott, költségvetést érintő döntései. 

A módosítás eredményeként a normatív állami támogatások összege közel 25.000 E Ft-tal, a kötelező 

feladatok ellátásához kapcsolódó bevételek több mint 17.000 E Ft összeggel emelkednek. Beépítésre 
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kerülnek a költségvetésbe a már lezárult, illetve az idei évben megvalósuló projektekhez kapcsolódó 

bevételek is összesen 38.559 E Ft összegben. 

A kedvező likviditási helyzetnek köszönhetően az év első hónapjaiban a szabad pénzeszközöket 

folyamatosan rövid lejáratú betétként helyezték el, melynek eredményeként összesen 16.791 E Ft 

összegű kamatbevételt realizáltak. A betételhelyezések és felszabadítások kumulált összegét 

finanszírozási bevételként és kiadásként kell kimutatni a költségvetésben, mely összességében 

3.000.000 E Ft összeggel emeli meg a költségvetés főösszegét.  

A finanszírozási bevételek további 16.426 E Ft összeggel emelkednek, mely a 2023. évi költségvetési 

maradvány tényleges és tervezett összege közötti különbözet. 

A működési kiadásokat tekintve kedvezőtlen változás, hogy 2024. január 1-től az Energiaügyi 

Miniszter 25/2023. rendelete alapján módosultak a nem lakossági felhasználók víz- és 

csatornaszolgáltatási díjai. A módosítás a víz- és csatornaalapdíjak mértékét átfolyási átmérő szerint 

határozza meg, mely több önkormányzati ingatlan esetében kiemelkedően magas közüzemi díj 

emelkedést eredményezett, mely a tervezett kiadási előirányzatok kiegészítését teszi szükségessé. 

A fizetendő közüzemi díjak mérséklésére felülvizsgálták az átfolyási keresztmetszetek 

optimalizálásának, valamint a kommunális és tűzivíz külön mérésének megvalósításának lehetőségeit. 

E feladatra 5.000 E Ft összegű kiadási előirányzat elkülönítését javasolják a költségvetésben.  

A beruházási kiadásokat 26.896 E Ft összeggel emelik elsősorban az e célra elkülönített beruházási 

céltartalék és a keletkezett többletbevételek terhére. Forrás elkülönítését javasolják többek között a 

Meseliget Óvoda villámvédelmi rendszerének kiépítésére, az Alkotmány úti labdapálya felújítására, a 

Szent Borbála tér környezetrendezésére és a Hunyadi főzőkonyha felújítására. 

Az intézmények tekintetében javaslatot tesznek a 2023. évi költségvetési maradvány felosztására, 

továbbá a pályázatokhoz kapcsolódó kiadási előirányzatok megképzésére. Finanszírozási igény a 

megemelkedett víziközmű-szolgáltatási díjakhoz, a villamosenergia díjakhoz és a 2024. évi 

rendezvények megvalósításához kapcsolódóan merült fel. Az intézmények költségvetés-módosítási 

kérelmei a pénzügyi osztályon megtekinthetők. 

 

Papp Péter Attila települési képviselő kérdése az volt, hogy tudná javasolni a még fent maradó 8 M 

Ft-os bölcsődei térítési díj megszüntetését a költségvetési bevételi oldalról, illetve annak pótlását a 

bölcsőde, illetve a Szociális Szolgálat részére dologi kiadásként az általános tartalék terhére. Ennek 

gyakorlati részében kért segítséget. 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, ez a díj rendeletben szabályozott díj. A rendelet módosítását 

megszigorították, előírás szerint minden rendeletmódosításhoz kell készíteni egy hatástanulmányt. 

Tehát ennek a menetrendje a Pénzügyi Bizottságon fel kell vetni, elindítani a rendeletmódosítást, 

ahhoz az összes dokumentumot elkészíteni, ha ez gyorsan megtörténik, akkor nincs akadálya akár egy 

rendkívüli ülésnek, de a júniusi képviselő-testületi ülésre be lehet terjeszteni.  

 

Papp Péter Attila települési képviselő jelezte, amennyiben a Pénzügyi Bizottságban nem nyer 

többséget a javaslata, ettől függetlenül ezt a javaslatot egyéni képviselői indítványként is tartja, tehát a 

térítési díjat szüntessék meg, legalábbis félévtől. Ezzel támogatva a kisgyermekes családokat. 

 
További kérdés, hozzászólás és módosító javaslat nem volt, így Lazók Zoltán polgármester kérte, 

szavazzanak az előterjesztés szerinti rendelettervezet elfogadásáról. 

 

A képviselő-testület nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő részvételével, 11 igen szavazattal 

és 1 tartózkodással a rendelettervezetet elfogadta és megalkotta  

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  

11/2024. (V. 31.) önkormányzati rendeletét 

Oroszlány Város Önkormányzatának 2024. évi költségvetéséről szóló  

2/2024. (II. 19.) önkormányzati rendelete módosításáról 
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4. NAPIRENDI PONT: A közterületek tisztán tartásáról, valamint a hulladékgazdálkodási 

közszolgáltatási díj átvállalásának feltételeiről szóló rendelet 

 

Előadó:  Lazók Zoltán polgármester 

   Előkészítő: Dr. File Beáta jegyző 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, a hulladékról szóló törvény 2023. július 1-jén hatályba lépett 

módosítása alapján megszűnt a helyi önkormányzatok hulladékgazdálkodási közszolgáltatással 

kapcsolatos feladatellátási kötelezettsége, mely közfeladatot az állam vett át és a MOHU MOL 

Hulladékgazdálkodási Zrt. útján biztosít. 

Az önkormányzat rendeletalkotási felhatalmazása szűkkörűvé vált, kizárólag a közterület 

tisztántartására vonatkozó helyi részletszabályok megalkotására, valamint a hulladékgazdálkodási 

közszolgáltatási díj átvállalásával érintett személyi kör és az átvállalás feltételeinek meghatározására 

terjed ki. 

A jelenleg hatályban lévő, a települési szilárd hulladékkal kapcsolatos közszolgáltatásról szóló 

önkormányzati rendeletben szabályozottak nagy részére már nem terjed ki az önkormányzat 

rendeletalkotási felhatalmazása, a szabályozható rendelkezéseknek pedig az újrafogalmazása 

szükséges a hatályos jogszabályi rendelkezéseknek megfelelően. A hulladékról szóló törvény alapán 

az önkormányzat a rendeletében már nem díjkedvezmény vagy mentesség megállapítására jogosult, 

hanem a hulladékgazdálkodási közszolgáltatási díj részben, vagy egészben történő átvállalásáról 

rendelkezhet. A hatályos hulladék rendelet alapján biztosított díjkedvezményeket az önkormányzat a 

közfeladat államhoz történő átkerülése óta is biztosítja, olyan módon, hogy azon ingatlanhasználók 

esetén, akik a szociális igazgatásról és szociális ellátásokról, a gyermekvédelem helyi szabályairól 

szóló rendelet szerinti lakásfenntartási támogatásban részesülnek, az önkormányzat átvállalja a 

hulladékgazdálkodási közszolgáltatási díj éves díjának 75%-át. Az önkormányzat az 

ingatlanhasználótól átvállalt díjat közvetlenül a koncessziós társaság részére fizeti meg.  

Az előterjesztéshez mellékelte a vármegyei önkormányzat és a vármegyei kormányhivatal leveleit, 

melyekben jelzik, hogy a rendelettervezetet megfelelőnek találták. 

 

Papp Péter Attila települési képviselő felvetette, a Libitina Kft. szemétszállítás ügyben tett 

megkeresésével nem foglalkoztak. Az üzemeltetőnek megtérítik az időleges hiányát a tavalyi évre, de 

azzal nem foglalkoztak, hogy a megemelkedett szemétdíjjal mi fog történni. Ennek mi lesz a 

menetrendje? Vagy át kell vállalni a szemétszállítás díját, vagy meg kell emelni a temetőkezelés díját.  

 

Lazók Zoltán polgármester jelezte, napirend lesz a beszámoló a temetésüzemeltetéssel kapcsolatban, 

annak keretében ezt akár szabályozhatják is. Hozzátette, hogy a Pénzügyi Bizottságnak arról kellett 

döntenie, hogy ezt a kérelmet támogatja-e vagy sem.  

 

Kontschán Flórián Jenő PB elnök/települési képviselő elmondta, a Pénzügyi Bizottság valóban 

foglalkozott ezzel a kérdéskörrel és úgy foglalt állást, hogy az elmúlt évre vonatkozóan átvállalja ezt a 

hulladékdíj-többletet. Mivel önálló napirendi pont a tájékoztató a temető üzemeltetéséről, úgy 

gondolta, hogy az ezzel kapcsolatos kérdés tisztázására ott kell sort keríteni. Jelezte, érkezett egy 

kiegészítés is ahhoz a napirendhez minden képviselő számára. 

 

További kérdés, hozzászólás és módosító javaslat nem volt, így Lazók Zoltán polgármester kérte, 

szavazzanak az előterjesztés szerinti rendelettervezet elfogadásáról. 

 

A képviselő-testület nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő részvételével, 12 igen szavazattal a 

rendelettervezetet elfogadta és megalkotta  

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  

12/2024. (V. 31.) önkormányzati rendeletét 

a közterületek tisztán tartásáról, valamint a hulladékgazdálkodási közszolgáltatási díj 

átvállalásának feltételeiről 
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5. NAPIRENDI PONT: A közvilágítás üzemeltetésével kapcsolatos szabályokról szóló 

17/2022. (XI.17.) önkormányzati rendelet hatályon kívül helyezése 

 

Előadó:  Lazók Zoltán polgármester 

   Előkészítő: Dr. File Beáta jegyző 

     Bartalus László osztályvezető 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, a képviselő-testület a közvilágítás üzemeltetésével kapcsolatos 

szabályokról szóló önkormányzati rendelet megalkotásával 2022. novemberében a közvilágítási 

hálózat összteljesítményének csökkentése érdekében az üzemben lévő hagyományos rendszerű 

lámpatestek közel 50%-ának lekapcsolása mellett döntött. 2023. év nyarán önerős beruházásként 

elkészült a közvilágítás korszerűsítés I. üteme, mely során a korábban üzemen kívül helyezett 

lámpatestek közül 110 db lámpatest került telepítésre. A II. ütem keretében 356 db lámpatest 

korszerűsítése történt meg 2023. október közepéig, míg a III. ütem keretében további 713 lámpatest 

került korszerűsítésre. A III. ütem megvalósulásával már összesen 1.179 db világítótest korszerűsítésre 

került. Párhuzamosan az évek során az önkormányzat 331 db lámpatestet korszerűsített már, így az 

idei évben 654 db lámpatestet kell még korszerűsíteni, amennyiben a hitelkeretet a Kormány elbírálja, 

erre sor fog kerülni. Maga a rendelet aktualitását vesztette, így annak hatályon kívül helyezése 

szükséges. 

 

Papp Péter Attila települési képviselő kérdése az volt, hogy ennek a rendeletnek a megalkotásával a 

tervezéses több millió forinttal, a visszakapcsolással, a kijelöléssel végül is mennyit spóroltak? 

 

Lazók Zoltán polgármester tudomása szerint erről menet közben adtak számszerű tájékoztatást. Jelen 

pillanatban nem tud erre a kérdésre válaszolni, de a következő bizottsági ülésre bemutatják.  

 

További kérdés, hozzászólás és módosító javaslat nem volt, kérte, szavazzanak az előterjesztés szerinti 

rendelettervezet elfogadásáról. 

 

A képviselő-testület nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő részvételével, 12 igen szavazattal a 

rendelettervezetet elfogadta és megalkotta  

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  

13/2024. (V. 31.) önkormányzati rendeletét 

a közvilágítás üzemeltetésével kapcsolatos szabályokról szóló 17/2022. (XI. 17.) önkormányzati 

rendelet hatályon kívül helyezéséről 

 

 

6. NAPIRENDI PONT: Az Oroszlányi Rendőrkapitányság beszámolója a település 

közbiztonságának helyzetéről, a közbiztonság érdekében tett 

intézkedésekről és az azzal kapcsolatos feladatokról 

 

Előadó:  Lazók Zoltán polgármester 

   Előkészítő: Hufnágel Ákos rendőrkapitány 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, a rendőrségről szóló törvény szerint a Komárom-Esztergom 

Vármegyei Rendőr-főkapitányság Oroszlányi Rendőrkapitányságának vezetője, Hufnágel Ákos r. 

alezredes úr elkészítette az Oroszlányi Rendőrkapitányság 2023. évi tevékenységéről szóló 

beszámolót, mely az előterjesztés mellékletét képezi. 

 

Hufnágel Ákos rendőrkapitány elmondta, a bűncselekmények száma 2023-ban 315-ről 302-re 

csökkent. A kiemelt bűncselekmények közül emberölést 2023-ban nem regisztráltak, a lopások száma 

86-ról 71-re csökkent és a felderítési eredményességük is jó. 2023-ban 1 esetben történt a városban 

rablás, aminek az elkövetőjét elfogták. A lakásbetörések száma 2-ről 7-re emelkedett, de mind a 7- 

esetben elfogták a bűncselekmények elkövetőit. A testi sértések, a garázda jellegű magatartások száma 

18-ról 25-re emelkedett a városban. Kezelték az ilyen bűncselekményeket, az elkövetőket elfogták. 

Felhívta a figyelmet az online, a cybertérben elkövetett bűncselekményekre. Nagyon megemelkedett 

ezen bűncselekmények száma. Kérte a lakosságot, hogy ne dőljenek be ezeknek a csalóknak. 
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Folyamatosan foglalkoznak ezekkel az ügyekkel, a vármegyén egy cybercsoport is megalakult.  

A közlekedésbiztonsági helyzetről elmondta, 71-ről 72-re emelkedett a balesetek száma, 

szabálysértések elkövetése egyre több esetben fordult elő, illetve egyre több személyi sérüléses baleset 

következett be a városban. A balesetek okai főként: az elsőbbség meg nem adása, a gyorshajtás, az 

előzés, illetve a kanyarodási szabályok megszegése. Halálos közúti baleset 2023-ban nem történt. A 

közlekedési helyzet javítására két trafibox (a Mindszenti úton és a Kecskédi úton) került Oroszlány 

területén elhelyezésre. Megköszönte az önkormányzat ehhez nyújtott támogatását.  

Jelezte, az illegális migráció a várost nem érintette. Az elmúlt időben elenyésző az 

embercsempészetek száma a vármegyében. 

A közterületi jelenlét, a közterületi óraszám az elmúlt években csökkent. Sajnos a létszámhiány 

magasabb volt, kevesebb kollégát tudtak a közterületre vezényelni. Az önkormányzat támogatása 2 

részből áll, 4 M Ft személyi juttatás és 2 M Ft eszközfejlesztés. A 4 M Ft-ot a közterületi jelenlét 

fokozására és ezen belül azon rendezvények biztosítására szeretnék felhasználni, ami a városban lesz 

az év során. 2024. április végén 3 kollégával bővült a rendőrkapitányság, mindhármuk helyi lakos. 1 

fő motoros járőrrel rendelkeznek, aki Oroszlány területén és a kistérségben lát el szolgálatot. 

A 2024. év feladata az állampolgárok szubjektív közbiztonságérzetét befolyásoló jogsértések elleni 

hatékony fellépés, a közlekedésbiztonsági helyzet javítása, a nyomozások jogszerű, szakszerű, 

időszerű lefolytatása, az illegális migráció elleni eredményes fellépés, valamint felkészülés a június 9-

ei önkormányzati és eu-parlamenti választásokra, a toborzó tevékenység fokozása a létszámhiány 

csökkentése érdekében.  

Tájékoztatásul elmondta, 2024-ben is megtartják Blue Combat Day nevű rendezvényüket, melyre 

szeretettel várnak mindenkit.  

Megköszönte a városban lévő társszervekkel, hatóságokkal az együttműködést, az önkormányzat és a 

képviselő-testület támogatását.  
 

Székely Antal HB elnök/települési képviselő jelezte, a droggal kapcsolatos mondat, ami bekerült az 

előterjesztésbe, bizakodásra ad okot. Mi az oka, erre lenne kíváncsi. Mert a közvéleményben ez 

egészen máshogy néz ki. 

 

Hufnágel Ákos rendőrkapitány elmondta, minden beszámoló témája a drogfogyasztás. Ez 

Oroszlányban is jelen van. Folyamatos a feldolgozása ezen bűncselekményeknek. Fontosnak tartja 

kiemelni, hogy azzal érnek el nagy célt, ha a terjesztő magatartás feldolgozása és a terjesztők elfogása 

megtörténik. Több eljárás indult. Jelen pillanatban ennyit tud mondani. 

 

Papp Péter Attila települési képviselő megköszönte a választ. Reményét fejezte ki, hogy a 3 fő 

felvétele valóban látszódni fog a közterületeiken. Személyes tapasztalata alapján, illetve rendszeres 

lakossági jelzésből tudja, hogy van két nagyon közeli fertőzött terület. Az egyik a Városkapu 

környéke, ahol vagy bedrogozva, vagy ittasan, vagy a kettő együtt rendszeres az ilyen egyének 

jelenléte. Babai képviselőtársával nem egyetértve, aki a tévében azt mondta, hogy ezek külföldiek, 

nem külföldiek, mind oroszlányi tróger. A másik a hajléktalan szálló előtti trafóháznál egy berendezett 

nappali van az Óváros közepén hónapok óta. Ha elhasználódik, még cserélik a bútort is. A nappali 

területén végeznek el mindent. Fel vannak háborodva a környező lakók, többen jelezték. Ez 

látványban és gyakorlatban is tűrhetetlen, hogy az Óváros közepén, illetve a hajléktalan szálló 

ajtajában piás emberek nappalit rendezzenek be. Kérte, ezt az állapotot ott sürgősen szüntessék meg. 

Megköszönte a rendőrség a tavalyi évi munkáját, érezhető, hogy nyugodtabb város képét festik. 

 

Hufnágel Ákos rendőrkapitány elmondta, Babai János képviselő úrral hetente többször egyeztetnek a 

Petőfi udvarban és környékén lévő problémáról. Ha bejelentést kapnak róla, hogy egy hajléktalan 

szabálysértést, bűncselekményt követ el, akkor intézkednek vele szemben. Városrendezési feladat, 

hogy a hajléktalanok hol helyezkednek el, hol nem. Mai napon reggel is történt egy intézkedés, egy 

külföldi, lengyel állampolgárral szemben. 

Babai János települési képviselő Papp Péter képviselőtársának válaszolva elmondta, józan életet él, 

nincs berúgva.  

Ő is nyitott szemmel jár a körzetében és látja, hogy milyen problémák vannak ott, többször fel kellett 

lépnie a megvédésükre. Többször jelezte a kapitány úrnak. Akármilyen problémája van, mindig 

segítőkész a rendőrkapitány úr és a helyi rendőrök. Tudja, mi a probléma a körzetben, arra 

törekszenek, hogy a közbiztonságot javítsák.  
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Gyuga Mihály József települési képviselő egy jelenségre hívta fel a figyelmet, ugyan illegális 

migráció nem jelenik meg a városban, de információk vannak arról, hogy országon belüli migráció 

csapódik le a külső, dűlői területeken. Ennek a bizonyítása rendkívül nehéz, de több információt 

kapott arról, hogy komplett családok költöztek be a Német- és a Nyíres dűlőbe, és velük is kezdeni 

kellene valamit, illetve ezt az egész problémakört kezelni kellene a rendőrséggel, a közterület-

felügyelettel összefogva.  

 
Hufnágel Ákos rendőrkapitány elmondta, az intézkedések során tapasztalják ők is, hogy olyan 

emberekkel találkoznak a dűlőkben, akik nem ismertek számukra. Nagy részük Heves megyéből 

érkezik. Leellenőrzik, honnan jött, mit csinál Oroszlányon. Ha bűncselekményt vagy szabálysértést 

követ el, eljárnak vele szemben.  

 

Papp Péter Attila települési képviselő elnézést kért Babai János képviselőtársától, ha félreértette. 

Nem szokott ilyen jelzőket akasztani képviselőtársaira. Abban szerette volna képviselőtársát kijavítani, 

hogy a televízióban tévesen azt mondta, hogy a Városkapu körüli randalírozók külföldi 

vendégmunkások. Véleménye szerint nem azok, hanem megveszekedett oroszlányi alkoholisták és 

drogosok.  

 

Lazók Zoltán polgármester meglepőnek találta a beszámolóban, hogy a fegyverek száma igen magas. 

Gázriasztó fegyver viselési engedéllyel mintegy 300-an rendelkeznek jelen pillanatban, vadászati célú 

lőfegyverrel 449-en, lőfegyver 785-en. És látszik a tendencia, hogy minden fegyvernemben igen 

jelentős emelkedés van. 

 

Sólyom Jöran települési képviselő csatlakozott polgármester ú felvetéséhez. Az érdekelte, hogy 

lőfegyverek milyen célból vannak embereknél? Ezek alapvetően sport besorolású eszközök? 

 

Hufnágel Ákos rendőrkapitány elmondta, a gázriasztó fegyver az elmúlt években státuszszimbólum 

lett. Nem kell külön engedély hozzá, 18 éven felüli állampolgár megveheti, bemegy az 

igazgatásrendészeti hatósághoz, kap egy fegyverviselési engedélyt, innentől kezdve bekerül a 

nyilvántartásba. Az egyéb lőfegyverek esetében nem maroklőfegyverekről van szó, azok tartása 

nagyon szigorú szabályokhoz kötött Magyarországon. Itt sportfegyverekre kell gondolni. Illetve a 

vadászfegyverek kapcsán elmondta, aki vadászik, az 8-10 fegyverrel is rendelkezhet, azért lehet ez a 

nagy szám. 

 

Papp Péter Attila települési képviselő polgármester úrnak jelezte, ez a fegyveres dolog őt eléggé 

érinti, ugyanis a minap egy közös, volt focista ismerősük, aki erős OLPK szavazó a Bányász körúton, 

megfenyegette, hogy arra nem szórólapozzon, mert lő. Innentől kezdve komolyan veszi ezt a 

fenyegetést.  

 

Székely Antal HB elnök/települési képviselő hozzátette, nem örülök, hogy ilyet mondtak 

képviselőtársának, de meg tudja érteni. Inkább amiatt aggódik, ami a színházi világból ismerős, ha a 

színpadon megjelenik egy fegyver, az előbb-utóbb el fog sülni. Reméli, hogy ilyen Oroszlányban nem 

lesz. A világban azt látják, hogy egyre nő a fegyverek száma és ez nem egy szívderítő dolog. Előbb-

utóbb szigorítani fogják a fegyverviselést. 

 

Hufnágel Ákos rendőrkapitány hozzátette, a magyarországi fegyverhasználati és fegyverviselési 

szabályok nagyon szigorúak. Nem is akarnak és nem is fognak ebből engedni. 

 

Kérdés, hozzászólás és módosító javaslat nem volt, így Lazók Zoltán polgármester kérte, 

szavazzanak az előterjesztés szerinti határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A képviselő-testület nyílt szavazással 12 fő települési képviselő részvételével, 12 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 
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Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testületének 

81/2024. (V. 30.) határozata 

az Oroszlányi Rendőrkapitányság település közbiztonságának helyzetéről, a közbiztonság 

érdekében tett intézkedésekről és az azzal kapcsolatos feladatokról szóló 

beszámolójáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának képviselő-testülete: 

1. Elfogadja a Komárom-Esztergom Megyei Rendőr-főkapitányság Oroszlányi Rendőrkapitánysága 

beszámolóját a település közbiztonságának helyzetéről, a közbiztonság érdekében tett 

intézkedésekről és az azzal kapcsolatos feladatokról az előterjesztés melléklete szerinti 

tartalommal. 

2. Köszönetet mond az Oroszlányi Rendőrkapitányság munkatársainak az elmúlt évben végzett 

munkájáért. 

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: 2024. május 31. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. File Beáta jegyző 

 

 

SZÜNET 

17:05-17:20 

 

 

7. NAPIRENDI PONT: Beszámoló az Oroszlányi Környezetgazdálkodási Nonprofit Zrt. 2023. 

évi tevékenységéről 

 

Előadó:  Lazók Zoltán polgármester 

   Előkészítő: Óvári László, az OKÖ Zrt. vezérigazgatója 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testületének 

munkatervében szereplő napirendhez kapcsolódóan az Oroszlányi Környezetgazdálkodási Nonprofit Zrt. 

2023. évi tevékenységéről szóló beszámolót Óvári László vezérigazgató úr elkészítette, mely az 

előterjesztés mellékletét képezi. 

 

Óvári László vezérigazgató elmondta, a hulladéktörvény változásával az elmúlt év gazdálkodása a két 

félév szempontjából teljesen elkülönült. Az első félévben még a korábban KDVHÖT-vel kötött 10 

éves közszolgáltatási szerződés alapján végezték a tevékenységüket azon a 28 településen, amik a 

társulás tagjai, illetve ezen kívül még Kisbér, Lábatlan települések, illetve a dorogi térség tartozott 

hozzájuk, amit egyébként alvállalkozó útján teljesítettek. Az a különbség a 2022. évhez képest, hogy 

2022-ben még Esztergom is hozzájuk tartozott, viszont 2022. október 1-jétől Esztergom 

közszolgáltatását már az NHSZ Vértes Vidéke Hulladékgazdálkodási Kft. látta el. A nagyobb változás 

félévkor következett be, 2023. július 1-től megkezdte a működését a MOHU MOL 

Hulladékgazdálkodási Zrt., mely időponttól kezdve a korábban megkötött közszolgáltatási 

szerződések hatálytalanná váltak. Ezen kívül megszűnt az önkormányzatok feladatellátási 

kötelezettsége is a közszolgáltatások tekintetében, mint ahogy erről a korábbi napirendi pontnál is már 

szó esett. A MOHU ezt a feladatát régiókoordinátorok igénybevételével kívánta ellátni. 6 régióra 

osztotta az országot. Az OKÖ Zrt.-hez tartozó települések az Észak-dunántúli Régióhoz tartoznak. A 

régiókoordinátor a Győri Hulladékgazdálkodási Nonprofit Kft., az NHSZ Vértes Vidéke Nonprofit 

Kft., illetve a Depónia Nonprofit Kft. által alkotott hármas konzorcium. A koncesszió indulásának 

időpontjáig a MOHU nem tudott szerződést kötni a kiválasztott régiókoordinátorral, így az elmúlt év 

második félévében közvetlenül kötött szerződést a Vertikál Group, illetve a Vertikál Zrt. 

konzorciummal. A társaság korábbi tevékenységét folytatva a hulladékgyűjtés, -szállítás tekintetében 

alvállalkozóként tagozódott be ebbe a szerződésbe. Ez a szerződés csak az elmúlt fél évre vonatkozott. 

Fontos, kiemelendő a koncessziós rendszer indulásával kapcsolatban, hiszen a tevékenységre is elég 

komoly hatással volt, hogy a MOHU a rendszer indulása előtt a hulladékkezelő létesítmények 

kapacitásnak minél jobb kihasználása érdekében felülvizsgálta a korábban használt végpontokat, 

aminek az eredménye az lett, hogy minden egyes településnek minden egyes gyűjtött hulladék frakció 

tekintetében meghatározta a gyűjtött hulladék végpontját. Ez alapján jelenleg is az alábbi 4 
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hulladékkezelő létesítménybe szállítják a hulladékot a korábbi 1 helyett: Győrbe, Várpalotára, 

Tatabányára, illetve Oroszlányba. Ez járat-átszervezést igényelt mind a kommunális, mind a szelektív 

hulladék tekintetében. A Bakonyaljai régió esetében ez többeltkilométer felhasználást eredményezett.  

Fontos kitétel volt, hogy függetlenül attól, hogy az ide vonatkozó önkormányzati rendelet, illetve a 

közszolgáltatási szerződések ezen időponttól kezdve megszűntek, a korábbi műszaki tartalom nem 

változhatott. 

A MOHU bevezette az indulással egyidejűleg a Partner Portál kötelező használatát, ami egyébként a 

hulladék nyomon követését szolgálja a termelőktől a végpontokig és a szolgáltatók felé a szolgáltatás 

elszámolása is az itt leadott megrendelések alapján történik. Ennek az adattal történő folyamatos 

feltöltése a társaságnak, illetve a szakmának igen komoly többlet adminisztrációs terhet 

eredményezett. De jelen pillanatban ez a rendszer fő alapja. 

Az elszámolás a szolgáltatók felé nem változott, a begyűjtött hulladék súlya alapján történő elszámolás 

van jelenleg érvényben. Ennek alapja az alapja a Partner Portálon leadott megrendelések adatai, illetve 

az oda feltöltött dokumentumok.  

Fontos és mindenkit érintő változás, hogy a KDVHÖT beuházásának keretében az elmúlt évben 

elkészült az oroszlányi hulladékudvar is. Ezt a koncesszió indulásával a MOHU elindította, 

viszonylagosan hosszabb nyitvatartással. Az új koncesszióban a MOHU által meghirdetett rendszer 

alapján a magyarországi lakcímkártyával rendelkező lakosok bármely hulladékudvar szolgáltatását 

igénybe vehetik. Az OKÖ Zrt. hulladékgyűjtés szállításra szerződött alvállalkozóként mind az 

oroszlányi, mind a kisbéri hulladékudvarból a lom, zöldhulladék, építési törmelék, illetve a szelektív 

csomagolási hulladékok kiszállításában érintett, amennyiben megrendelés érkezik a MOHU Partner 

Portáljára. Sajnos a kiszállítás akadozik például a gumi, a veszélyes hulladék, az elektronikai hulladék 

tekintetében. Itt a megrendeléstől számítva igen sok idő szokott még eltelni, mire kapnak egy-egy 

kiszállítást. Ebben a tekintetben azért javulás tapasztalható.  

2024. január 1-től minden egyes szolgáltató, aki a koncesszió hatálya alá tartozó hulladékok 

szállításában részt kíván venni, az közvetlenül a régiókoordinátorral kell, hogy szerződést kössön a 

tevékenységre. A KDVHÖT-hoz tartozó települések felett a Depónia Nonprofit Kft. diszponál, vagyis 

az OKÖ Zrt.-nek a Depónia Kft.-vel kellett szerződést kötni. Ezt a szerződést hosszas tárgyalások után 

decemberben sikerült megkötni, viszont csak 1 évre szól, tehát december 31-ig.  Azonban lehetőség 

van a szerződés meghosszabbításra. Társaságuk nyilván ebben érdekelt, ha ez nem valósul meg, akkor 

a fő tevékenységüket vesztik el.  

 

Rajnai Gábor alpolgármester elmondta, az írásos beszámoló és a szóbeli kiegészítés is bizonyítja, 

hogy az elmúlt időszak nem volt egyszerű a cég életében. Tudva ezt úgy is, mint a KDVHÖT operatív 

tanácsának a tagja. Személyesen is nagy figyelemmel kíséri azokat a törvényeket, amelyek a cég 

működésében esetleg változásokat hoznak. Az elkövetkező időszakban azon fognak munkálkodni, 

hogy az ezévre kötött szerződés meghosszabbításra kerüljön és ezáltal biztosítsa a cég jövőbeni 

működését. Gratulált az eddigi munkához és kitartást kívánt a jövőben is. 

 

Papp Péter Attila települési képviselő megköszönte a nagyon részletes beszámolót. Örül, hogy 

legalább év végéig rendeződött a cég helyzete. Mivel tulajdonosok és nagyon régi városi cégről van 

szó, probléma esetén várják a vezérigazgató úr jelzését.   

 

További kérdés, hozzászólás és módosító javaslat nem volt, így Lazók Zoltán polgármester kérte, 

szavazzanak az előterjesztés szerinti határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A képviselő-testület nyílt szavazással 12 fő települési képviselő részvételével, 12 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

 

Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testületének 

82/2024. (V. 30.) határozata 

az Oroszlányi Környezetgazdálkodási Nonprofit Zrt. 2023. évi tevékenységéről szóló beszámolóról 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának képviselő-testülete: 

1. Elfogadja az Oroszlányi Környezetgazdálkodási Nonprofit Zrt. 2023. évi tevékenységéről szóló 

beszámolót az előterjesztés melléklete szerinti tartalommal. 
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2. Köszönetet mond az Oroszlányi Környezetgazdálkodási Nonprofit Zrt. munkatársainak az elmúlt 

évben végzett munkájukért. 

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: 2024. május 31. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. File Beáta jegyző 

 

 

8. NAPIRENDI PONT: Tájékoztató az Oroszlányi Ingatlankezelő és Hasznosító Zrt. és a 

Létesítményeket Üzemeltető Nonprofit Kft. 2023. évi tevékenységéről 

 

Előadó:  Lazók Zoltán polgármester 

Előkészítő: Németh Gábor, az OIH Zrt. vezérigazgatója, 

 Tassi József Viktor, a LÜN Kft. ügyvezetője 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, az Oroszlányi Ingatlankezelő és Hasznosító Zrt., valamint a 

Létesítményeket Üzemeltető Nonprofit Kft. (a továbbiakban együtt: Társaságok) 2023. évi beszámolói 

elkészültek, melyeket a társaságok ügyvezető és felügyelő szervei, továbbá azok könyvvizsgálói is 

véleményeztek és az alapítónak elfogadásra javasoltak. 

 

Kérdés, hozzászólás és módosító javaslat nem volt, így kérte, szavazzanak az előterjesztés szerinti 

határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A képviselő-testület nyílt szavazással 12 fő települési képviselő részvételével, 11 igen szavazattal 

és 1 tartózkodással elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testületének 

83/2024. (V. 30.) határozata 

az Oroszlányi Ingatlankezelő és Hasznosító Zrt.,  

illetve a Létesítményeket Üzemeltető Nonprofit Kft. 

2023. évi tevékenységéről szóló beszámolókról 

Oroszlány Város Önkormányzatának képviselő-testülete: 

1. Az Oroszlányi Ingatlankezelő és Hasznosító Zrt. 2023. évi beszámolójáról szóló tájékoztatást az 

előterjesztés 1. melléklete szerinti tartalommal elfogadja. 

2. A Létesítményeket Üzemeltető Nonprofit Kft. 2023. évi beszámolójáról szóló tájékoztatást az 

előterjesztés 2. melléklete szerinti tartalommal elfogadja. 

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: 2024. május 31. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. File Beáta jegyző 

 

 

9. NAPIRENDI PONT: Beszámoló az „Oroszlányi Távfűtésért” Közalapítvány 2023. évi 

működéséről, tevékenységéről 

 

Előadó:  Lazók Zoltán polgármester 

   Előkészítő: Németh Gábor kuratóriumi elnök 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, az Oroszlány Város Önkormányzatának képviselő-testülete 

által létrehozott közalapítványok alapító okiratai alapján a kezelő szerv köteles a működéséről az 

alapítónak évente beszámolni.  

Németh Gábor, az „Oroszlányi Távfűtésért” Közalapítvány kuratóriumának elnöke benyújtotta a 

közalapítvány 2023. évi működéséről és tevékenységéről szóló beszámolót és az ahhoz kapcsolódó 

dokumentumokat.  

A beszámoló részletesen tartalmazza az elmúlt esztendő szakmai munkáját. 
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Németh Gábor kuratóriumi elnök kiegészítésként pontosítást tett: a kuratórium május 15-én tárgyalta 

a beszámolót és elfogadta a könyvvizsgálói jelentéssel együtt. Hétfői napon került beküldésre a 

beszámoló a működéssel kapcsolatban. Megköszönte az önkormányzatnak is mint alapítónak a 

támogatását. A beszámolóból kiderül, hogy a tavalyi év elég nehéz volt az alapítványnál. Mindkét 

alapító tudott érdemi támogatást nyújtani az alapítványnak, így az ősz folyamán rendeződött az 

alapítvány anyagi helyzete. Ennek megfelelően az idei évben már ismét tudtak és tudnak befogadni 

pályázatokat. Az elmúlt időszakban már 4-5 fejlesztéshez sikerült támogatást nyújtaniuk. Reméli, 

hogy ez az idei évben még folytatódni fog. 

 

Kérdés, hozzászólás és módosító javaslat nem volt, így Lazók Zoltán polgármester kérte, 

szavazzanak az előterjesztés szerinti határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A képviselő-testület nyílt szavazással 12 fő települési képviselő részvételével, 12 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testületének 

84/2024. (V. 30.) határozata 

az „Oroszlányi Távfűtésért” Közalapítvány 2023. évi működéséről, tevékenységéről szóló 

beszámolóról 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának képviselő-testülete: 

1. Elfogadja az „Oroszlányi Távfűtésért” Közalapítvány 2023. évi működéséről, tevékenységéről 

szóló beszámolót. 

2. Köszönetet mond a kuratórium tagjainak az elmúlt évben végzett tevékenységükért. 

Határidő:  a határozat kihirdetésére:  2024. május 31. 

Felelős:  a határozat kihirdetéséért:  Dr. File Beáta jegyző  

 

 

10. NAPIRENDI PONT: Beszámoló a Benedek Iskola Gyermekeiért Közalapítvány 2023. évi 

működéséről 

 

Előadó:  Lazók Zoltán polgármester 

  Előkészítő:  Nagyné Batin Erika kuratóriumi elnök 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, Nagyné Batin Erika, a Benedek Iskola Gyermekeiért 

Közalapítvány elnöke elkészítette a közalapítvány 2023. évi működéséről, vagyoni helyzetéről és 

szakmai tevékenységéről szóló beszámolóját, mely az előterjesztés mellékletét képezi. Megállapítható, 

hogy a közalapítvány elmúlt évi működése az alapító okirati céloknak és a gyermekek érdekeinek 

megfelelően történt. 

 

Kérdés, hozzászólás és módosító javaslat nem volt kérte, szavazzanak az előterjesztés szerinti 

határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A képviselő-testület nyílt szavazással 12 fő települési képviselő részvételével, 12 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testületének 

85/2024. (V. 30.) határozata 

a Benedek Iskola Gyermekeiért Közalapítvány 2023. évi működéséről szóló beszámolóról 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának képviselő-testülete: 

1. Elfogadja a Benedek Iskola Gyermekeiért Közalapítvány 2023. évi működéséről szóló 

beszámolót az előterjesztés melléklete szerinti tartalommal. 

2. Köszönetet mond a kuratórium tagjainak az elmúlt évben végzett tevékenységükért. 

 

Határidő: a határozat kihirdetésére:  2024. május 31. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. File Beáta jegyző 
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11. NAPIRENDI PONT: Az oroszlányi Városi Temető 2023. évi üzemeltetéséről szóló 

tájékoztató 

 

Előadó:  Lazók Zoltán polgármester 

  Előkészítő:  Dobos János, a LIBITINA Kft. ügyvezetője 

    Bartalus László osztályvezető 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, Dobos János úr, mint a LIBITINA Kegyeleti Szolgáltató Kft. 

ügyvezetője elkészítette az oroszlányi Városi Temető 2023. évi üzemeltetéséről szóló tájékoztatót, 

mely az előterjesztés mellékletét képezi. Az előterjesztés kiküldését követően Dobos János megküldte 

a 2023. évi többletköltség-igényének kompenzálására vonatkozó kérelmét, melyet az előterjesztés-

kiegészítésének melléklete tartalmaz.  

A tegnapi napon a képviselő-testület tagjainak az előterjesztés kiegészítés megküldésre került, miután 

a Pénzügyi bizottság megtárgyalta a kompenzációs kérelmet és javasolja annak elfogadását. 

 

Kontschán Flórián Jenő PB elnök/települési képviselő felhívta ügyvezető úr figyelmét, hogy az 

ezévi költségekkel kapcsolatban ne várjanak a következő év elejéig. Amennyiben a cégnek gondjai 

vannak a gazdasági körülmények változásai miatt, akkor azt időben jelezze a képviselő-testület felé, 

fogalmazza meg időben a kérdéseit is, és akkor vélhetően a képviselő-testület hamarabb tud segíteni. 

 

Dobos János ügyvezető elmondta, ezt a bizottságok is kérték tőle. Némi magyarázatul szolgál, hogy 

miért nem tudta időben jelezni: 2023. év októberében kért az önkormányzat egy hasonló beszámolót, 

amit el is készített az első 10 hónapról. Akkor még nem merült fel plusz finanszírozási probléma. 

Azokat a számlákat, amik negatívan érintették a 2023-as költségvetést, 2024. januárjában-februárjában 

kapta meg az érintett szolgáltatótól. Az elnök úr kért beszámolót készítik, folyamatban van. Be fogja 

nyújtani jövő héten a képviselő-testület elé, de az megint csak egy iránymutatást ad, nem egy 

tényleges, végleges beszámoló. 

 

Gyuga Mihály József települési képviselő tájékoztatásul elmondta, a Városfejlesztési és 

Környezetvédelmi Bizottság is tárgyalta ezt a kérdéskört. A bizottsági ülésen hangzott el az a 3-as 

variáció, mely szerint az egyik megoldás az, hogy a negatív díjkülönbözetet Oroszlány Város 

Önkormányzata átvállalja, a másik az, hogy a Libitina Kft. vállalja át, a harmadik az pedig, hogy 

évenként a Libitina javaslata alapján az önkormányzat felülvizsgálja a temetői díjtételeket és december 

végéig beépítésre kerül a következő év díjtételekbe annak érdekében, hogy ez a negatívum 

eltűnhessen. Mindhárom változat részben támogatott volt a bizottság részéről. Azt kérték az ügyvezető 

úrtól, hogy a Pénzügyi Bizottság elé vigye be, hogy az ez évi negatívumot hogy lehet kompenzálni. 

Továbbra is pozitív hozzáállása volt a bizottságnak ahhoz, hogy a díjtételek felülvizsgálatra 

kerülhessenek egy év végi áttekintés után.  

 

Dr. File Beáta jegyző jelezte, 2024. december 31-ig van jelenleg a LIBITINA Kft.-vel szerződése az 

önkormányzatnak. A képviselő-testület döntött arról, hogy nem hosszabbítgatja a szerződéseket, 

hanem az új képviselő-testület az ősz végi időszakban kiírja a közbeszerzési eljárás. Javasolta, hogy ne 

nyúljanak hozzá az üzemeltetési szerződéshez, hiszen az új közbeszerzési eljárásban ezeket a keretetek 

rögzíteni lehet. Természetesen a kompenzációs igény minden egyes esetben teljesítésre került az 

elmúlt években.  

 

További hozzászólás és módosító javaslat nem volt, így Lazók Zoltán polgármester kérte, 

szavazzanak az előterjesztés kiegészítése szerinti határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A képviselő-testület nyílt szavazással 12 fő települési képviselő részvételével, 12 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 



 

16 

 

Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testületének 

86/2024. (V. 30.) határozata 

az oroszlányi Városi Temető 2023. évi üzemeltetéséről szóló tájékoztatóról  

 

1. Elfogadja a LIBITINA Kegyeleti Szolgáltató Kft. (székhelye: 2890 Tata, Hajdú u. 36.) az 

oroszlányi Városi Temető 2023. évi üzemeltetéséről szóló tájékoztatóját az előterjesztés 

melléklete szerinti tartalommal. 

2. Egyetért a LIBITINA Kegyeleti Szolgáltató Kft. 2023. évre kimutatott hiányának megtérítésével 

1.775.677 Ft értékben Oroszlány Város Önkormányzata 2024. évi költségvetésének Általános 

tartaléka terhére.  

3. Felkéri a polgármestert, hogy az önkormányzat 2024. évi költségvetésének soron következő 

módosításakor gondoskodjon az 2. pont szerinti módosítás költségvetésben történő átvezetéséről 

és a költségvetési rendelet módosításának képviselő-testület elé terjesztéséről. 

 

Határidő:  a határozat kihirdetésére:  2024. május 31. 

Felelős:  a határozat kihirdetéséért:  Dr. File Beáta jegyző  

 

 

12. NAPIRENDI PONT: Önkormányzati ingatlanvagyonnal kapcsolatos döntések 

 

Előadó:  Lazók Zoltán polgármester 

  Előkészítő:  Bartalus László osztályvezető 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, az oroszlányi 2122/195 helyrajzi számú „Osztályozói 

garázstelep” garázsokkal még be nem épített területét érintően vételi szándék érkezett a mintegy 775 

m2-nyi garázsterület megvásárlására.  

A tervezett versenytárgyalás keretében történő értékesítés, illetve az azt követő beépítés esetében a 

további munkafolyamatok, engedélyezési eljárások megvalósítása érdekében javasolta az értékesítési 

eljárást az egész telektömb vonatkozásában egyben kezelni. 

 

Gyuga Mihály József települési képviselő tájékoztatta a jelenlévőket, hogy a Városfejlesztési és 

Környezetvédelmi Bizottság megtárgyalta ezt az előterjesztést, és 2 igen szavazattal és 3 

tartózkodással elutasította az ingatlan értékesítésre történő kijelölését. Indoklást nem tudott mondani, 

mert a tartózkodók részéről nem volt indoklás.  

 

Kontschán Flórián Jenő PB elnök/települési képviselő jelezte, a Városfejlesztési Bizottság döntését 

figyelembe véve a Pénzügyi Bizottság úgy döntött, hogy nem tárgyalja ezt az előterjesztést.  

 

Papp Péter Attila települési képviselő felvetette, miért nem tárgyalták a Pénzügyi Bizottság ülésén 

ezt a napirendi pontot? Hozzátette, ő kérte a napirendi pont tárgyalását. Ha a képviselő-testület előtt 

napirenden van és szavaznak róla, akkor a Pénzügyi Bizottságnak illett volna tárgyalnia. 

 

Kontschán Flórián Jenő PB elnök/települési képviselő elmondta, abban az esetben kellett volna 

tárgyalnia a Pénzügyi Bizottságnak, ha értékesítésről lett volna szó. Jelen előterjesztésben sz 

értékesítési folyamat előkészítéséről és megindításáról van szó. Ebben az esetben véleménye szerint a 

Pénzügyi Bizottságnak nem kell tárgyalnia.  

 

Papp Péter Attila települési képviselő véleménye szerint ez egy értékesítés elkezdése és előszobája, 

ezért gondolta úgy, hogy a Pénzügyi Bizottság, ha nem is dönt róla, legalább véleményezi, hogy egy 

vagyontárggyal mi történjen. Ha az önkormányzat valamit felértékeltet, valószínűleg azzal a 

szándékkal költi el a pénzét, hogy utána jó pénzért értékesítse.  

 

Lazók Zoltán polgármester emlékeztette Papp Péter képviselőtársát, hogy a Pénzügyi Bizottság 

napirendjét elfogadta a bizottság és abban egyértelmű volt, hogy erről nem fognak tárgyalni.  

 

Gyuga Mihály József települési képviselő elmondta, dilemmát okozott számára, mint bizottsági 

korelnök az, hogy a bizottság az értékesítésre történő kijelölést nem támogatta. Ezért nem kíván ebben 

a témában a bizottság döntésével szembe menni, és tartózkodni fog a szavazásnál. 
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Kérdés, hozzászólás és módosító javaslat nem volt, így Lazók Zoltán polgármester kérte, 

szavazzanak az előterjesztés szerinti határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A képviselő-testület nyílt szavazással 12 fő települési képviselő részvételével, 8 igen szavazattal és 

4 tartózkodással elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testületének 

87/2024. (V. 30.) határozata 

az önkormányzati ingatlanvagyonnal kapcsolatos döntésekről 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának képviselő-testülete: 

1. Értékesítésre kijelöli az Oroszlány Város Önkormányzata 1/1 tulajdonát képező oroszlányi 

2122/195 helyrajzi számú, kivett közterület megnevezésű, 25.940 m2 területű ingatlannak az 

előterjesztés 2. mellékletében jelölt területrészét. 

2. Felhatalmazza a polgármestert az 1. pont szerinti ingatlan értékesítésével összefüggő telekalakítási 

feladatok elvégzésére, illetve az elkészült telekalakítási terv alapján az ingatlanforgalmi szakértői 

értékbecslés beszerzésére. 

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: 2024. május 31. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. File Beáta jegyző 

a határozat végrehajtásáért: Lazók Zoltán polgármester 

 

 

13. NAPIRENDI PONT: Az Önkormányzati Szociális Szolgálat alapító okiratának módosítása 

 

Előadó:  Lazók Zoltán polgármester 

  Előkészítő:  Szemző Ildikó osztályvezető 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, az Önkormányzati Szociális Szolgálat részt vesz az Oroszlányi 

szegregációban élők esélyegyenlőségi lehetőségeinek javítása uniós pályázatban. A pályázat előírja a 

“Településfejlesztési projektek és támogatásuk” elnevezésű COFOG szám használatát, amit jelenleg 

nem tartalmaz az intézmény alapító okirata, ezért annak módosítására van szükség. 

 

Kérdés, hozzászólás és módosító javaslat nem volt, így kérte, szavazzanak az intézmény 

alapokiratának módosításáról szóló határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A képviselő-testület nyílt szavazással 12 fő települési képviselő részvételével, 12 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testületének 

88/2024. (V. 30.) határozata 

az Önkormányzati Szociális Szolgálat módosító okiratáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának képviselő-testülete az Önkormányzati Szociális Szolgálat 

módosító okiratát az előterjesztés 1. melléklete szerinti tartalommal fogadja el.  

 

Határidő:  a határozat kihirdetésére:  2024. május 31.  

Felelős:  a határozat kihirdetéséért:  Dr. File Beáta jegyző 

 

Lazók Zoltán polgármester kérte, szavazzanak az intézmény alapító okiratának egységes szövegéről 

szóló határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A képviselő-testület nyílt szavazással 12 fő települési képviselő részvételével, 12 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 
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Oroszlány Város Önkormányzat képviselő-testületének 

89/2024. (V. 30.) határozata 

az Önkormányzati Szociális Szolgálat alapító okiratáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának képviselő-testülete:  

1. Az Önkormányzati Szociális Szolgálat módosításokkal egységes szerkezetbe foglalt alapító 

okiratát az előterjesztés 2. melléklete szerinti tartalommal fogadja el.  

2. Felhatalmazza a polgármestert, hogy a Magyar Államkincstár költségvetési szervek törzskönyvi 

nyilvántartásaival kapcsolatos eljárásában az Önkormányzati Szociális Szolgálat alapító okiratával 

kapcsolatos esetleges formai, technikai változtatásokat megtegye.  

 

Határidő:  a határozat kihirdetésére:  2024. május 31. 

Felelős:  a határozat kihirdetéséért:  Dr. File Beáta jegyző  

 

 

14. NAPIRENDI PONT: Az Oroszlányban élő 60 év feletti lakosság körében végzett felmérés 

tapasztalatai 

 

Előadó:  Lazók Zoltán polgármester 

  Előkészítő:  Dr. Deés Szilvia polgármesteri kabinetvezető 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, az önkormányzatnak fontos, hogy átlássa a településen élő 60 

év feletti korosztály életét. Oroszlányban 2023. január 1-jén a 60 év feletti lakosok száma 4508 fő volt. 

A 60 év feletti lakosok száma a város összlakosságának 25,4%-a. A jelzett korosztály létszáma 

növekszik, ezért szükséges, hogy az önkormányzat intézkedési tervet dolgozzon ki szociális 

ellátórendszerének fejlesztésére, kapcsolódó szolgáltatásainak bővítésére, egyéni problémák 

kezelhetőségére.  

Az idősebb korosztállyal történő foglalkozás, szolgáltatásnyújtás területén évek óta nincs elérhető, 

kiemelten beruházás jellegű pályázati lehetőség, amely a fejlődés irányába hatna. Várhatóan az 

önkormányzatnak önerőből kell megoldania a kötelező és vállalt szolgáltatásainak fejlesztését, új 

szolgáltatások bevezetését. Rövidebb és hosszabb távon is tudnia kell az önkormányzatnak, hogy 

milyen szükségletek, igények vannak/lesznek, és ezeknek milyen a létszámigénye. Minden ellátásra 

igaz – legyen az önkormányzat kötelező vagy nem kötelező feladata - hogy helyben, vagy a 

lakóhelyhez legközelebb kell nyújtani annak érdekében, hogy az idős, vagy elesett ember ne szakadjon 

ki lakókörnyezetéből.  

A felmérés összefoglalását az előterjesztés melléklete tartalmazza. 

 

Gyuga Mihály József települési képviselő elmondta, nagyon összeszedett, széles körű, sok 

kérdéskörre kitérő anyagot kaptak. Az összegzésben azt várta volna, hogy a képviselő-testület, 

polgármester úr és a Szociális Szolgálat vezetése számára letesz egy javaslatsort, egy ajánlatsort, vagy 

egy konklúziós sort, hogy milyen megoldásokkal lehetne ezeket a problémákat kezelni. Ezt hiányolta 

az összegzésből. Kérdése a volt, hogy tervezi-e Dr. Deés Szilvia a képviselő-testület számára egy 

akcióterv kidolgozását, hogy az idősek ellátása milyen szinten, milyen összegből, milyen területen, 

hogy valósulhatna meg. 

 

Lazók Zoltán polgármester hozzátette, tulajdonképpen azért került napirendre, mert eljutott oda, hogy 

fel lettek dolgozva a kérdőívek. Be lett mutatva, nyilván ezzel nem fejeződött be a munka, intézkedési 

tervet kell csinálni. 

 

Dr. Deés Szilvia polgármesteri kabinetvezető elmondta, ez egy 0. lépés volt ebben a folyamatban. 

Bizonyára lesz egy javaslatcsokor, de ezt a Szociális Szolgálatnak és a szakembernek az 

együttműködésével lehet majd elkészíteni ezeknek az eredményeknek az alapján.  

 

Papp Péter Attila települési képviselő elmondta, amikor a felmérésről döntöttek, illetve pénzt 

különítettek el, már akkor megkérdezte, hogy úgy jár-e ez az anyag, mint néhány évvel ezelőtt. Mert 

akkor nem történt semmi. Elköltötték ezt a néhány milliót, kaptak egy összegzést, aztán pont volt a 

végén. Megnyugtató, ha cselekvési terv fog készülni. Túlzottan nagy változásokat nem eszközöltek az 

előző ilyen jellegű felmérés után. 
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Székely Antal HB elnök/települési képviselő elmondta, a ciklus elején készült egy egészen pontos 

terv annak érdekében, hogy pl. az idősebb korosztályt hogyan tudja a város ellátni, és hogyan tudja 

segíteni. Azt nem akarja felsorolni, hogy ez a Kormány hogyan vonult ki ezeknek az embereknek a 

támogatásából (kórházak, szociális otthonok) és azt sem, hogy milyen pénzügyi helyzet alakult ki az 

elmúlt években és miért, mert ez teljesen felesleges. Csak annyit tud mondani, hogy a készülő, illetve 

az elkészült tervek néhány éven belül nem fognak tudni megvalósulni. Ebben a szövegben rejtve ott 

van, hogy az önkormányzatnak egyáltalán milyen lehetőségei lesznek ezeknek a javítására, akár a 

lakhatást, akár az otthoni segítségnyújtást, akár az összes többi ellátási formát nézik. Nem lesz 

egyszerű ezeket meglépni. És akárhány millió forintot fordítanak rá, ezt saját magunknak kell 

megoldani a partnerekkel, klubokkal, egyesületekkel, szociális szolgálattal és sok mindenki mással 

összefogva az elég szűkös anyagi lehetőségeikből. 

 

Gyuga Mihály József települési képviselő Székely Antal képviselőtársa egészségügyi rendszerről tett 

megjegyzésére reagálva elmondta, hogy csak Tatabányán a Szent Borbála Kórház fejlesztésére, új 

épületszárnyak építésére, egyéb berendezésekkel való ellátására az elmúlt 10 évben több mint 40 Mrd 

Ft-ot fordított az állam. Nem emlékszik, hogy Komárom-Esztergom Vármegyében stadion épült volna 

ennyiért, ugyanis mindig ez a viszonyítási szám. Egy csarnok épült 6 Mrd Ft-ért, de ennél sokkal több 

fordítódott az egészségügyre. Nem beszélve arról, hogy a szőnyi, az esztergomi kórház, a kisbéri 

rehabilitációs intézet teljes egészében megújult. Nincs egy hete, hogy az Oroszlányi Szakorvosi 

Rendelőintézetben igen komoly, 600 M Ft-os eszközbeszerzést hajtottak végre (új röntgen, ultrahang, 

stb.). 

Szeretett volna látni egy olyan számot, a felmérés tartalmazhatta volna, ami számára képviselőként, 

városfejlesztési bizottsági tagként igenis releváns lett volna, hogy ebből a durván 4 ezer 65 év feletti 

megkérdezettből körülbelül hányan gondolják azt, hogy ha olyan fizikai és egészségügyi állapotba 

kerülnek, illetve a szociális, családi körülményei úgy alakulnak, hogy nem tudja ellátni saját magát, 

egy város által üzemeltetett idősek otthonába beköltözne, és ennek érdekében a városnak mekkora 

intézménybővítést kellene létrehoznia. Ez a későbbi elemzéseknek a részét képezheti. 

A 17. ábrával kapcsolatban (Ha igénybe venné az idősek otthonát, miből finanszírozná a bekerülési 

díjat?) elmondta, 65% nyilatkozott úgy, hogy sem saját megtakarításból, sem családtag, rokoni 

kötelezettségvállalással, sem lakás, ház beszámításával, vagy bármi egyéb módon nem tudja 

finanszírozni. Véleménye szerint valami gond lehet ezzel az ábrával, mert nem hiszi, hogy a 4000 fő 

65%-a ne tudná megfinanszírozni azt, hogy be tudjon menni egy ilyen ellátó rendszerbe, illetve ne 

tudná a térítési díjat kifizetni.  

 

Dr. Deés Szilvia polgármesteri kabinetvezető elmondta, benne van szám, hogy hányan lennének azok, 

akik az idősek otthonát igénybe venni, a 16. ábra tartalmazza, hogy a megkérdezettek 2,5%-a, azaz kb. 

80-100 fő. A 17. ábra ennek a 80-100 főnek a 65%-át jelzi, mert úgy kezdődik a kérdés, hogy ha 

igénybe venné az idősek otthonát, akkor tudná-e finanszírozni. A válaszadók nagy része nem szeretné 

igénybe venni az idősek otthonát. Ennek a felmérésnek pont az egyik tanulsága is, ugyanis az előző, 5-

6 évvel ezelőtti felmérésből még az derült ki, hogy nagyobb szükség lenne az idősek otthonára. Most 

az derül ki, hogy nem nagyon működik az a forgatókönyv, hogy az idősek a lakásukat majd 

beszámíttatják az idős otthonba való felvételhez. Tehát az idősek nagy része nem idősotthonban 

gondolkodik, amikor azokra az évekre gondol, amikor már nem tudja magát ellátni, hanem valamilyen 

más megoldást keres, akár a családtól, akár más szolgáltatáson keresztül várja el ezt a segítséget. Aki 

igénybe venné, azoknak a 65%-a nem tudja megfizetni. 

 

Székely Antal HB elnök/települési képviselő elmondta, nem véletlenül kezdte azzal, hogy ez a 

kormányzat kivonult ebből az ellátásból. Úgy tekinti a törvény, hogy ez nem állami feladat. Segítséget 

sem ad hozzá, pályázatok sincsenek.  

Van arra épülete az önkormányzatnak, nem is egy, amit viszonylag kis költséggel át lelhetne alakítani, 

meg is voltak rá a tervek. De amint a felmérés is mutatja, (teljesen természetesen érhető módon) az 

emberek nem akarnak külön intézménybe bevonulni iszonyú összegekért. Ők otthon szeretnének 

lakni, élni, és ez teljesen érthető. Nekik arra kell törekedni, hogy ebben kellene segíteni. Ami pedig az 

egészségügyet illeti, lehet akárhány milliárd forintot emlegetni, egy tény, abból a GDP-ből, ami 

Európában nem a legmagasabb, fele annyit fordít ez az ország az egészségügyre, mint az összes többi. 

De ugyanez igaz az oktatásra is. Úgyis jön a választás, nem ezért mondta ezt. Egyszerűen ilyen a 

helyzet. És akkor nem beszélve arról, hogy a tatabányai kórházban hány orvosi és nővéri állás nincs 
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betöltve. Az önkormányzatnak saját lehetőségei vannak, ha vannak. Azt kell kihasználniuk, és azzal 

kell működniük. 

 
Gyuga Mihály József települési képviselő értelmezte, hogy akkor a 16. ábra 2,5%-áról szól a 17. 

ábra, tehát durván 65 emberről beszélnek, aki gyakorlatilag semmilyen módon nem tudná 

finanszírozni az idősek otthonába történő bekerülést. Egyébként az anyag korábban említi, hogy az a 

tendencia, hogy ez az ellátási forma közelít a 100%-os térítési díjhoz, tehát Székely Antal 

képviselőtársának válaszolva elmondta, itt nem arról van szó, hogy teljes egészében akár az államnak, 

akár az önkormányzatnak kell ezt finanszírozni, hanem arról, hogy a térítési díjakból ezeknek az 

intézményeknek önfenntartónak kell tudni lenniük. Ő is ebbe az irányba menne el. Tehát ha létrehoz 

az önkormányzat egy ilyen egységet, akkor úgy kell megállapítani a díjakat, hogy abból egy 

nullszaldós, de önfinanszírozó rendszert lehessen kiépíteni.  

 

További kérdés, hozzászólás és módosító javaslat nem volt, így Lazók Zoltán polgármester kérte, 

szavazzanak az előterjesztés szerinti határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A képviselő-testület nyílt szavazással 12 fő települési képviselő részvételével, 12 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testületének 

90/2024. (V. 30.) határozata 

az Oroszlányban élő 60 év feletti lakosság körében végzett felmérés tapasztalatairól 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete elfogadja az Oroszlányban élő 60 év feletti 

lakosság körében végzett felmérés tapasztalatairól szóló beszámolót az előterjesztés melléklete szerinti 

tartalommal. 

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: 2024. május 31. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért:  Dr. File Beáta jegyző 

 

 

15. NAPIRENDI PONT: Felhívás városi kitüntetésekre irányuló javaslattételre 

 

Előadó:  Székely Antal, a HB elnöke 

  Előkészítő:  Dr. File Beáta jegyző 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, az önkormányzat jelképeiről, városi kitüntetések alapításáról, 

azok használatának rendjéről szóló 24/2012. önkormányzati rendelet alapján jubileumi években az 

"Oroszlányért" aranygyűrű kitüntetést, az „Oroszlányért” kitüntető díszoklevelet és az "Oroszlány 

város díszpolgára" címet a Képviselő-testület évente két alkalommal ítélheti oda. 

A 2024. évi kitüntetések második alkalommal történő átadására az augusztus 20-ai városi ünnepség 

keretében kerül sor. A kitüntetések adományozására vonatkozó felhívás tervezete elkészült, azt az 

előterjesztés melléklete szerinti tartalommal terjesztték elő. 

A városi kitüntetések elbírálására irányuló döntést a Humán Bizottság készíti elő a felhívásra 

beérkezett javaslatok alapján.  

Indítványozta, hogy a felhívásban a javaslatok benyújtásának határidejét 2024. június 14. napjában 

állapítsa meg a képviselő-testület és 2024. júniusi munkaterv szerinti képviselő-testületi ülésen 

döntsön a kitüntetések adományozásáról. 

 

Papp Péter Attila települési képviselő kérdése az volt, hogy az általa már akkor nagyon 

diszkriminatívnak tartott kétkezi munkásoknak az elismeréséről szóló javaslatok hol vannak az utóbbi 

években? Kettőnél többről nem tud, aztán azóta minthogyha az OLPK által alapított díjat az OLPK is 

elfelejtette volna. Ugyanakkor meg ezeket az embereket ide már, ebbe a városi díjazási körbe nem 

lehet javasolni, oda meg aztán nem javasolnak senkit. Így aztán még diszkriminatívabb lett az OLPK 

által alapított díj, hogy nem is működik. Vagy ő emlékszik rosszul, hogy két főnél többet nem 

tüntettek ki?  

 

 



 

21 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, arra lehet, hogy jól emlékszik képviselőtársa, viszont arra nem 

emlékszik jól, hogy miért ne lehetne bárkit javasolni. Tudomása szerint nincs a pályázati felhívásban 

semmi diszkriminatív. Amikor arra sor került, akkor pont az volt a probléma, hogy nem fért már be, 

nem volt elég hely a képviselő-testület javaslatai között. 

 

Papp Péter Attila települési képviselő megcáfolta ezt. Ez nem így volt. Arról volt szó, hogy vannak 

olyan kétkezi munkakörök, akiknek alapítanak egy külön díjat. Ezért tartotta diszkriminatívnak. 

Meghozták ezt az új városi elismerést, amit ő abszolút nem támogatott. Azóta az OLPK az újonnan 

alapítottba saját maga nem jelöl nemhogy évente kétszer, hanem egyszer sem már évek óta. Azt 

mondták, hogy vannak olyan munkakörök, akiket ebbe a hármas besorolásba nem szabad, vagy nem 

illik jelölni, hanem azoknak csinálnak külön elismerést. Azóta sem foglalkoznak ezzel.  

 

Székely Antal HB elnök/települési képviselő elmondta, emlékezete szerint sok vita volt nem csak a 

képviselő-testületben, hanem a frakcióban is az elismerés ezen formájával kapcsolatban. Mindenki a 

„kiváló dolgozót” emlegette, így aztán maga a frakció elvetette. Viszont a kitüntetettek közé 

különösen az idén, mivel jubileumi év van, nyugodtan beférhet bárki, mert ha ezt kizárnánk, az lenne a 

diszkrimináció, nem pedig ez. A díjazás megváltoztatására fog tenni javaslatot, hiszen ugyanannyi a 

díjazás, mint amikor ez a rendelet megszületett. Nevetséges egy ilyen jellegű elismeréshez ez az 

anyagi juttatás. 

 

További kérdés, hozzászólás és módosító javaslat nem volt, így Lazók Zoltán polgármester kérte, 

szavazzanak az előterjesztés szerinti határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A képviselő-testület nyílt szavazással 12 fő települési képviselő részvételével, 12 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testületének 

91/2024. (V. 30.) határozata 

városi kitüntetések adományozásának előkészítéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának képviselő-testülete: 

1. A városi kitüntetések adományozása érdekében a kitüntetési javaslattételről szóló felhívást az 

előterjesztés melléklete szerinti tartalommal elfogadja. 

2. Megbízza a jegyzőt a kitüntetési javaslattételről szóló felhívás közzétételére. 

3. Utasítja a Humán Bizottságot, hogy a beérkezett kitüntetési javaslatok alapján a városi 

kitüntetésekre irányuló javaslatot a 2024. június 27-ei képviselő-testületi ülésre terjessze elő. 

4. Felkéri a polgármestert, hogy a kitüntetéseket Oroszlány Város Önkormányzatának 2024. 

augusztus 20-ai városi ünnepi rendezvénye keretében adja át.  

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: 2024. május 31.  

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. File Beáta jegyző 

a határozat végrehajtásáért: a 2. pont esetében: Dr. File Beáta jegyző 

  a 3. pont esetében: Székely Antal, a Humán Bizottság elnöke 

 

16. NAPIRENDI PONT: Kérdés, interpelláció  

 

Lazók Zoltán polgármester tájékoztatta képviselőtársait arról, hogy előzetes írásbeli kérdés és 

interpellációs hozzászólás képviselőtársai részéről nem érkezett. 

 

Papp Péter Attila települési képviselő elmondta, az utóbbi 24 órában jöttek megkeresések. A MOL 

kútnál a kerékpáros híd faszerkezete teljesen tönkrement, mozog, illetve fel vannak a deszkák 

púposodva. 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, tudnak róla, már le van zárva. 
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Papp Péter Attila települési képviselő jelezte, a Bánki D. utca 10. számú tömb mögött a fű nyakig ér. 

Elvesznek benne a gyerekek.  

Jegyző asszonynak már jelezte, de közben a lakók is intézkedtek: a hivatallal szembeni tömbhöz 

kérték pad kihelyezését. A lakók beleegyezése meglesz hozzá. 

Jegyző asszonynak ajánlotta, már évek óta, hogy a teraszon a muskátlit cseréljék kaktuszra, illetve 

pozsgásra, mert a muskátlik nincsenek öntözve.  

Jelezte, 22 év alatt nem volt olyan képviselőtársa, aki a képviselő-testületi ülésre sortban, 

rövidgatyában, zokni nélkül, szandálban jött be. Egyre több az olyan cégvezető, illetve cég dolgozó, 

aki annyival nem tiszteli meg az ülésen részt vevőket, hogy illendően felöltözik. Ez évek óta nagyon 

zavarja.   

 

Gyuga Mihály József települési képviselő elmondta, rendőrkapitány úr a beszámolójakor 

megerősítette azt az információt, miszerint belső migráció terheli a borbálai dűlőket. Járt kint azon a 

területen és megítélése szerint a 2014. évi állapotokhoz képest a mai állapotok katasztrofálisan 

rosszabbak. A terület általános állapota romlik, hihetetlen mennyiségű szemét található igaz, 

magánterületeken, és a rendelet erre nem tér ki. Nagyon komoly probléma. Nagy probléma továbbá a 

drogüzlet kemény beindulása, folyamatossága. Ezzel is valamit tenniük kellene. Nem tudja, hogy az 

önkormányzat milyen szinten tud ebben eljárni. Javasolta már hónapokkal ezelőtt a megyei közgyűlés 

felhívását, mely szerint ilyen jellegű pályázati pénzek vannak a megyei közgyűlésnél. Popovics elnök 

úr kérte a képviselőket, hogy szorgalmazzák az önkormányzataikat, hogy pályázzanak ezekre a 

pénzekre, mert van ilyen lehetőség. 

 

Sólyom Jöran települési képviselő kérdése az volt, hogy ki is vannak írva ezek a pénzek pályázatra, 

hogy hozzá lehessen férni? Hol? Azt kétli, hogy ha a megyei önkormányzatnál ilyen ki van írva, 

forrásként elérhető, hogy ezt az önkormányzatok nem veszik igénybe. Nem akarja elhinni, hogy úgy 

kell kérni az önkormányzatokat, hogy pályázzanak már ilyenre. 

 
Gyuga Mihály József települési képviselő elmondta, az önkormányzatok között általában ez a típusú 

pályázat nem szimpatikus. Régebben Oroszlány sokat pályázott (két nagy pályázata is volt ezen a 

téren). Igenis vannak ilyen források, de véleménye szerint az önkormányzatok nem kívánják 

beismerni, hogy ilyen jellegű problémáik vannak.  

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, nem tud arról, hogy drogprevenciós programra lenne pályázat. A 

szociális jellegű TOP-os pályázatokba bele tudják rakni a területrehabilitációt, stb.  

Pályázatból a megyében két helyszínen a KEM Önkormányzattal közösen tartottak egy 

drogprevenciós rendezvényt. Aktívan részt vettek a rendezvény lebonyolításában és 

megszervezésében.  

A napokban ültek le rendőrkapitány úrral, és kértek együttműködést és közös intézkedési terv 

kidolgozását figyelembe véve az eszközöket és lehetőségeket. Azért, hogy legalább induljon el a 

folyamat, az önkormányzat is ha tud, aktívabban beavatkozzon. A jövőben ezek az intézkedési 

tervjavaslatok nyilvánosságra fognak kerülni.  

 

Papp Péter Attila települési képviselő jegyző asszonynak elmondta, lehet, hogy a TOP-os 

pályázatoknak vannak ilyen részei, de látszata nincs, az biztos.  

 

Lazók Zoltán polgármester hozzátette, amennyi eszközük van, annyit tudnak bevetni, sajnos a 

probléma újratermelődik.  

 

További kérdés, hozzászólás nem volt, így megköszönte képviselőtársainak a mai munkát, a 

jelenlévőknek és a televízió nézőinek a figyelmét, a képviselő-testület nyilvános ülését 18 óra 30 

perckor bezárta. 

 

k.m.f. 

 

 

 

 Lazók Zoltán Dr. File Beáta 

 polgármester jegyző 


